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PROTOKÓŁ  NR IX/2007 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PACZKOWIE 

odbytej w dniu 28 czerwca 2007 r. 
 
 
 
 
 
 

Rada liczy 15 radnych. 

Na sesji obecnych było 12 radnych. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości uczestniczących w sesji załącznik nr 2 do protokołu. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1015, a zakończyła o godzinie 1300 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Paczkowie 
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Do pkt.1. 

Wacław Ćwik Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia sesji, stwierdził, że ustawowy 

skład rady wynosi w przypadku gminy Paczków 15 radnych. Następnie poinformował, że na sesji 

obecnych jest 9 radnych, po czym stwierdził prawomocność obrad.  

Do pkt 2. 

Na salę obrad przybyła Małgorzata Walczak – radna – na sali posiedzeń obecnych jest 10 

radnych. 

W. Ćwik na sekretarza obrad zaproponował Panią Eugenię Romańczyk - radną.  

Eugenia Romańczyk - wyraziła zgodę.  

Rada jednogłośnie wybrała Eugenię Romańczyk na sekretarza obrad. 

E. Romańczyk poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej nr VIII z dnia 31 

maja 2007 r. był wystawiony do wglądu w biurze Rady Miejskiej i każdy radny mógł zapoznać 

się z jego treścią.  

Na salę obrad przybyła Kazimiera Sobota – radna – na sali posiedzeń obecnych jest 11 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają uwagi do protokołu sesji nr 

VIII/2007 z dnia 31 maja 2007 r. ponieważ nie było uwag poddał go pod głosowanie  

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 10 radnych  

przy 10 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymującym się”  
protokół z sesji Rady Miejskiej nr VIII z 31.05.2007 r. 

został przyjęty 
Do pkt. 3 

W. Ćwik przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad oraz zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, 

5. Wnioski Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2007 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Paczków na 2007 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LIII/327/06 Rady Miejskiej w 

Paczkowie z dnia 26 października 2006r. w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy 

oraz określania rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 

projektowi budżetu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia sołectwa Stary Paczków w Gminie Paczków 

do programu „ODNOWA WSI W WOJEWÓDZTWIE OPOLSKIM”. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia sołectwa Unikowice w Gminie Paczków do 

programu „ODNOWA WSI W WOJEWÓDZTWIE OPOLSKIM”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I 

kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych dla pracowników 

publicznych szkół podstawowych, Publicznego Gimnazjum w Paczkowie, Zespołu Szkół 

Gimnazjalnych w Paczkowie i publicznych przedszkoli na terenie Gminy Paczków 

niebędących nauczycielami. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad. 

 
Na salę obrad przybyła Grażyna Biernacka – radna – na sali posiedzeń obecnych jest 12 radnych. 

 
Burmistrz zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zmiany w budżecie gminy Paczków na 2007 r. Dodał, że uchwałą tą dokonywana jest zmiana 

„kosmetyczna”, ponieważ na poprzedniej sesji zabezpieczono 10.tyś zł. na zakup pompy, ale 

skarbnik powiatu zwrócił się z prośbą, aby przekazać środki w formie dotacji, a nie 

dofinansowania. Ponadto poinformował, ze do proponowanego porządku obrad wkradł się błąd 

pisarski dot. nazwy uchwały, a mianowicie w pkt 8 jest projekt uchwały, której tytuł powinien 

brzmieć: w sprawie zmiany uchwały Nr IV/20/07 z dnia 18.01.2007r. w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Paczków na 2007 r. dodał, że radni otrzymali w materiałach projekt uchwały z 

tym właśnie tytułem, natomiast w porządku wystąpił błąd pisarski. 

Radny W. Krótkeiwicz zadał pytanie czy nieobecni radni zostali usprawiedliwieni? 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik poinformował, że trzech nieobecnych radnych w 

osobach: Pani Wiesława Nowakowska, Barbara Sawicka oraz Wojciech Kaczyński zgłaszało 

swoją nieobecność na dzisiejszej sesji 

W. Ćwik zwrócił się do radnych z pytaniem czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

przedstawionego porządku obrad. Następnie odczytał poprawiony porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad oraz zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, 

5. Wnioski Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2007 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Paczków na 2007 r. 

 



 4 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/20/07 z dnia 18.01.2007r. w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Paczków na 2007 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia sołectwa Stary Paczków w Gminie Paczków 

do programu „ODNOWA WSI W WOJEWÓDZTWIE OPOLSKIM”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia sołectwa Unikowice w Gminie Paczków do 

programu „ODNOWA WSI W WOJEWÓDZTWIE OPOLSKIM”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I 

kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych dla pracowników 

publicznych szkół podstawowych, Publicznego Gimnazjum w Paczkowie, Zespołu Szkół 

Gimnazjalnych w Paczkowie i publicznych przedszkoli na terenie Gminy Paczków 

niebędących nauczycielami. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy Paczków na 2007 r. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie obrad. 

 
Ponieważ nie zgłoszono uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał porządek pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
porządek został przyjęty 

Do pkt 4 

Burmistrz Bogdan Wyczałkowski przedstawił sprawozdanie z działalności między sesyjnej. 

zał. nr 3 

Radny E. Mikołajczak poinformował, ze na ulicy Wesołej 8 w Paczkowie znajdują się dwa 

mieszkania zamieszkałe przez osoby, które te mieszkania dewastują. Są tam cały czas skargi 

mieszkańców, interwencje Policji i należałoby się zastanowić, co z tymi mieszkaniami i 

lokatorami zrobić. 

Burmistrz odpowiedział, ze zna problem w budynku przy ul Wesołej, ale takich przypadków jest 

kilka przede wszystkim w Rynku. Jednak nie wiadomo, co zrobić z osobami, które są uciążliwe 

dla sąsiadów i dewastują mieszkania. Osób tych nie ma gdzie eksmitować. 

Radny W. Krótkiewicz zadał pytanie, co dzieje się z budynkiem po byłej harcówce? 

Burmistrz odpowiedział, ze budynek został sprzedany w drodze przetargu za kwotę 115 tyś. zł. 

Radna K. Sobota zadała pytanie odnośnie przyznania mieszkania dla Pana Mateusza Ignasiaka z, 

Dziewiętlic, który złożył wniosek o przyznanie mieszkania i wniosek ten trafił na posiedzenie 

Komisji Mieszkaniowej. Dodała, ze jest tam bardzo trudna sytuacja mieszkaniowa. 
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Radna M. Walczak odpowiedziała, ze sprawa została załatwiona pozytywnie. 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 4 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 5. 

E. Romańczyk przedstawiła wnioski Komisji Rewizyjnej sali Rady Miejskiej w Paczkowie 

wypracowane na posiedzeniu w dniu 19 czerwca 2007 r.: 

1. Komisja zapoznała się z propozycją wakacyjną wynikającą z oferty beneficjentów otwartego 

konkursu w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu na terenie miasta i gminy 

Paczków. Komisja postanowiła, aby przy składaniu sprawozdań zwrócić szczególną uwagę 

na to czy oferta letnia została zrealizowana przez poszczególne podmioty otrzymujące 

dotacje. 

2. Komisja dokonała analiz sprawozdań finansowych i bilansów działalności ZWiK, OKiR, 

Biblioteki Publicznej, oraz OPS. Komisja widzi konieczność przygotowania i uchwalenia 

regulaminu dostarczania wody i odbioru ścieków w oparciu o obowiązujące przepisy prawa. 

Ponadto Komisja zwraca uwagę na konieczność zobowiązania zarządcy nieruchomości do 

właściwego utrzymania instalacji wodnej i kanalizacyjnej w budynkach, aby nie powstawały 

sytuacje powodujące straty na poborze wody. 

3. Komisja postanowiła, aby w miesiącu wrześniu na wspólne posiedzenie z Komisją Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego i Promocji zaprosić Dyrektora Ośrodka Kultury i Rekreacji w 

Paczkowie oraz Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji celem przeanalizowania sprawozdań z 

działalności tych instytucji. 

4. Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał: 

− w sprawie zmiany w budżecie gminy Paczków na 2007 r. 

− w sprawie zmiany budżetu gminy Paczków na 2007 r. 

− w sprawie zmiany uchwały Nr IV/20/07 z dnia 18.01.2007r. w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Paczków na 2007 r. 

− w sprawie przystąpienia sołectwa Stary Paczków w Gminie Paczków do programu „Odnowa 

Wsi w Województwie Opolskim”. 

− w sprawie przystąpienia sołectwa Unikowice w Gminie Paczków do programu „Odnowa Wsi 

w Województwie Opolskim”. 

− w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania 

oraz wartości jednego punktu w złotych dla pracowników publicznych szkół podstawowych, 

Publicznego Gimnazjum w Paczkowie, Zespołu Szkół Gimnazjalnych w Paczkowie i 

publicznych przedszkoli na terenie Gminy Paczków nie będących nauczycielami. 

Komisja nie wnosi uwag do przedstawionych projektów uchwał. 

W. Krótkiewicz przedstawił wnioski wypracowane przez Komisję Rolnictwa, Ekologii i 

Gospodarki Terenami na posiedzeniu w dniu 20 czerwca 2007 r.: 
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1. Komisja wnioskuje, o jak najszybsze wymienienie na terenie gminy Paczków rur 

azbestowych doprowadzających wodę pitną.  

2. Komisja wnioskuje o ujęcie w koncepcji rewitalizacji, która będzie opracowywana dla gminy 

Paczków wymianę wszystkich przewodów wodnych wykonanych z azbestu. 

3. Komisja zapoznała się z informacją na temat przydomowych oczyszczalni ścieków (ilość 

wydanych pozwoleń, udzielone dofinansowania). 

4. Komisja zapoznała się z informacją na temat niskiej emisji. 

5. Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał: 

− w sprawie zmiany w budżecie gminy Paczków na 2007 r. 

− w sprawie zmiany budżetu gminy Paczków na 2007 r. 

− w sprawie zmiany uchwały Nr IV/20/07 z dnia 18.01.2007r. w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Paczków na 2007r.  

− w sprawie przystąpienia sołectwa Stary Paczków w Gminie Paczków do programu „Odnowa 

Wsi w Województwie Opolskim”. 

− w sprawie przystąpienia sołectwa Unikowice w Gminie Paczków do programu „Odnowa Wsi 

w Województwie Opolskim”. 

− w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania 

oraz wartości jednego punktu w złotych dla pracowników publicznych szkół podstawowych, 

Publicznego Gimnazjum w Paczkowie, Zespołu Szkół Gimnazjalnych w Paczkowie i 

publicznych przedszkoli na terenie Gminy Paczków nie będących nauczycielami. 

Komisja nie wnosi uwag do przedstawionych projektów uchwał. 

Radny W. Krótkiewicz zadał pytanie czy wszystkie oferty składane do przetargów są 

analizowane, gdyż zdarzył się przypadek taki, ze firma, która wygrała jeden z przetargów nie 

posiadała kierownika budowy z uprawnieniami i ten szczegół został dopiero wychwycony przez 

inną firmę? 

Burmistrz odpowiedział, ze jak ogłoszony jest przetarg, to oferty są składane w zamkniętych 

kopertach i nikt do momentu otwarcia ofert nie wie, co znajduje się w kopercie, więc tym 

bardziej nie można analizować oferty przed terminem otwarcia ofert, na którym wszystkie 

zainteresowane firmy mogą uczestniczyć. 

J. Soszek przedstawił wnioski Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

wypracowane na posiedzeniach w dniach 14 i 21.06.2007 r.: 

1. Komisja wnioskuje, o rozważenie możliwości reaktywowania wydawania „lokalnej gazety”. 

Ponadto Komisja prosi o przekazanie informacji dotyczących rozstrzygnięcia konkursu na 

stanowisko ds. obsługi GCI. 
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2. Komisja zapoznała się z planem remontów placówek oświatowych na 2007 r. Komisja 

wnioskuje o przygotowanie projektu modernizacji ogrzewania w budynku Szkoły 

Podstawowej w Kamienicy.  

3. W związku z rozpoczęciem prac związanych z racjonalizacją przedszkoli w gminie Paczków 

Komisja dokonała przeglądu bazy lokalowej placówek oświatowych znajdujących się na 

terenie wiejskim. Komisja wnioskuje o wstrzymanie remontów w wiejskich placówkach 

przedszkolnych do momentu opracowania koncepcji racjonalizacji sieci przedszkoli w 

gminie. 

4. Komisja składa wniosek o zabezpieczenie niebezpiecznych fundamentów pozostałych po 

rozpoczęciu i niedokończeniu budowy przy Szkole Podstawowej w Trzeboszowicach. 

Ponadto Komisja wnioskuje o zlikwidowanie metalowego silosa znajdującego się na terenie 

Szkoły Podstawowej w Trzeboszowicach. 

5. Komisja zapoznała się projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady Miejskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael zadał pytanie czy Komisja rozpatrywała 

zaawansowanie prac remontowych w przedszkolach miejskich, gdyż od 1 lipca br. Przedszkole 

Nr 2 będzie wyłączone z funkcjonowania z uwagi na wymianę stolarki okiennej? 

Burmistrz odpowiedział, ze sprawdzi czy wymiana stolarki okiennej pokrywa się z terminem 

zamknięcia przedszkola na okres urlopu. 

Radna K. Sobota poinformowała, że zbliża się okres wakacyjny, w czasie, którego będzie 

funkcjonować tylko jedno przedszkole w Paczkowie i rodzice zgłaszają, że Dyrektorka tworzy 

tylko jedną grupę, a jest to za mało na Paczków. Zadała pytanie czy nie można byłoby stworzyć 

dwóch grup? 

Przewodniczący Rady zadał pytanie czy racjonalnie został opracowany harmonogram urlopów 

dla przedszkolanek, ponieważ istnieje obawa czy grupa 37 dzieci będzie dobrze dopilnowana 

przez pozostających w pracy pracowników. 

Burmistrz odpowiedział, ze Dyrektorzy są na bieżąco w kontakcie z Naczelnikiem Wydziału, 

który czuwa nad całością problemu. Ponadto nie jest to pierwszy rok, że dzieci w okresie wakacji 

są przenoszone do innych przedszkoli. Jeżeli będzie taka konieczność to dodatkowo zatrudni się 

na okres jednego miesiąca dodatkowe wychowawczynie. 

Radny W. Krótkiewicz stwierdził, żeby zastanowić się nad wstrzymaniem remontów w 

przedszkolach, ponieważ na wsiach odbyły się festyny i część środków zarobionych w czasie 

tych imprez społeczność wiejska chce przeznaczyć na wykonanie drobnych remontów również w 

placówkach oświatowych. Ponadto planuje się zamknąć przedszkola dopiero od września, 2008 r. 

więc czy przez ten rok dzieci będą w zaniedbanych budynkach? 

Przewodniczący Rady W. Ćwik stwierdził, ze w odczytanych w dniu dzisiejszym wnioskach 

Komisji nie ma ani słowa o likwidacji przedszkoli. 
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K. Sobota przedstawiła wnioski z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i 

Promocji z dnia 19.06.2007 r.: 

1. Komisja wnioskuje o włączenie radnych do konsultacji przy opracowywaniu koncepcji 

rewitalizacji. 

2. Komisja zapoznała się z wnioskiem Zakładu Usług Komunalnych i Mieszkaniowych w 

Paczkowie o zatwierdzenie opłat za przyjęcie odpadów na składowisko w Ujeźdźcu oraz o 

uchwalenie górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości. Komisja postanowiła sprawę rozpatrzyć na posiedzeniu Komisji w dniu 26 

lipca 2007 r. 

3. Komisja pozytywnie opiniuje zabezpieczenie 10.000 zł. jako składki członkowskiej dla 

Nyskiego Księstwa Jezior i Gór. 

4. Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał: 

− w sprawie zmiany w budżecie gminy Paczków na 2007 r. 

− w sprawie zmiany budżetu gminy Paczków na 2007 r. 

− w sprawie przystąpienia sołectwa Stary Paczków w Gminie Paczków do programu „Odnowa 

Wsi w Województwie Opolskim”. 

− w sprawie przystąpienia sołectwa Unikowice w Gminie Paczków do programu „Odnowa Wsi 

w Województwie Opolskim”. 

− w sprawie zmiany uchwały Nr IV/20/07 z dnia 18.01.2007r. w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Paczków na 2007r.  

− w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania 

oraz wartości jednego punktu w złotych dla pracowników publicznych szkół podstawowych, 

Publicznego Gimnazjum w Paczkowie, Zespołu Szkół Gimnazjalnych w Paczkowie i 

publicznych przedszkoli na terenie Gminy Paczków nie będących nauczycielami. 

Komisja nie wnosi uwag do przedstawionych projektów uchwał. 

Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła do wiadomości przedstawione wnioski 

Komisji. 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 5 obrad został zrealizowany. Następnie ogłosił 5 minut 

przerwy 

Do pkt 6. 

Po przerwie obrady zostały wznowione. Na sali posiedzeń obecnych jest 12 radnych. 

Radny J. Soszek wyjaśnił, że po ostatnim posiedzeniu Komisji Oświaty gdzie Komisja dokonała 

wizytacji placówek oświatowych członkowie Komisji w osobach Przewodniczącego Komisji, 

Wiceprzewodniczącego Komisji oraz Pani W. Nowakowskiej, która jest członkiem Komisji 

spotkali się tylko w celu napisania wniosków.  
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Radny E. Mikołajczak zadał pytanie, na jakim etapie jest dofinansowanie remontu organów w 

Kościele Parafialnym w Paczkowie? 

Burmistrz odpowiedział, ze Rada zabezpieczyła środki na ten cel w wysokości 10 tyś. zł. Na 

ostatniej sesji podjęła również Uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. Jednak Uchwałę tą będzie można dopiero stosować po jej opublikowaniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Opolskiego. Na dzień dzisiejszy nie możemy przekazać dotacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

Paczków na 2007 r. Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały?  

Ponieważ nie było innych pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymującym się”  
Uchwała nr IX/61/07 została podjęta. 

zał. nr 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 6 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy 

Paczków na 2007 r. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr IX/62/07 została podjęta. 

zał. nr 5 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 7 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

IV/20/07 z dnia 18.01.2007r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Paczków na 2007 r. 

Skarbnik poinformował, że projekt uchwały dotyczy wszystkich zmian, jakich dokonała Rada od 

miesiąca stycznia br. Zostały zwiększone wydatki i w związku z tym zostały zwiększone kredyty, 

dlatego też deficyt budżetu uległ zwiększeniu na 3 mln 639 tyś. 967 zł. Na dzień dzisiejszy 

proponuje się pokrycie deficytu za pomocą kredytów. W § 2 jest zestawienie przychodów i 
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wydatków. W momencie uchwalania budżetu gminy nie były wprowadzone wolne środki i na 

początku roku przychody były większe niż obecnie. Jeśli chodzi o rozchody to z uwagi na to, ze 

jest decyzja Banku Gospodarstwa Domowego o umorzeniu 10% kredytu powodziowego zostają 

te rozchody zmniejszone. W § 3 zwiększono dotacje bieżące z budżetu na pokrycie niedoboru w 

środkach obrotowych dla ZWiK. Następnie wprowadzono dotacje inwestycyjne dla ZWiK, które 

w planie nie były ujęte, czyli na dokonanie prac inwestycyjnych na ulicy Chrobrego i na ulicy 

Górskiej. Po stronie wydatków zwiększono wydatki inwestycyjne i stan środków obrotowych w 

ZWiK z uwagi na przyznane dotacje powinien być zerowy. Ogólnie przychody Zakładu 

zwiększyły się o udzielone dotacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr IX/63/07 została podjęta. 

zał. nr 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 8 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia sołectwa 

Stary Paczków w Gminie Paczków do programu „ODNOWA WSI W WOJEWÓDZTWIE 

OPOLSKIM”. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było uwag i pytań zamknął dyskusję i poddał go pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr IX/64/07 została podjęta. 

zał. nr 7 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 9 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia sołectwa 

Unikowice w Gminie Paczków do programu „ODNOWA WSI W WOJEWÓDZTWIE 

OPOLSKIM”. Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego 

projektu uchwały?  

Ponieważ nie było pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  

przy 12 głosach „za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr IX/65/07 została podjęta. 

zał. nr 8 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 10 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 11. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego 

wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w 

złotych dla pracowników publicznych szkół podstawowych, Publicznego Gimnazjum w 

Paczkowie, Zespołu Szkół Gimnazjalnych w Paczkowie i publicznych przedszkoli na terenie 

Gminy Paczków niebędących nauczycielami. 

Radny T. Wiśniewski podziękował, za poparcie jego wniosku odnośnie podniesienia 

wynagrodzeń pracownikom obsługi w placówkach oświatowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr IX/66/07 została podjęta. 

zał. nr 9 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 11 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 12. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy 

Paczków na 2007 r. 

Skarbnik poinformował, że przeprowadził rozmowę ze Skarbnikiem Starostwa Powiatowego i po 

tej rozmowie powstał projekt uchwały. Będzie podpisane porozumienie ze Starostwem 

Powiatowym, na co przekazane są pieniądze, czyli, na zakup pompy i że ma być ten zakup 

przekazany naszej jednostce w Paczkowie. Przy poprzednim zapisie, Urząd musiałby pompę 

zamówić, zapłacić i dopiero przekazać Straży Pożarnej. 

Burmistrz poinformował, że drugą część pieniędzy koniecznych do zakupu pompy dla jednostki 

Straży Pożarnej w Paczkowie przekaże Starostwo Powiatowe. 

Radna G. Biernacka stwierdziła, że Strażacy w Paczkowie są bardzo dobrze merytorycznie 

przygotowani do ratowania życia ofiar wypadków samochodowych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr IX/67/07 została podjęta. 

zał. nr 10 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 12 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 13. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy składane w dniu dzisiejszym będą 

przez radnych interpelacje? 

Radna E. Romańczyk stwierdziła, ze chce złożyć słowną interpelację. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że potraktuje wypowiedź radnej jako zapytanie. 

Radna E. Romańczyk zwróciła się z prośbą o wystąpienie do piekarzy, którzy mają swoje 

piekarnie w centrum miasta, żeby zmienili system opalania piecy, gdyż czasami dym, który jest 

wytwarzany przez piekarnie jest nie do zniesienia. 

Burmistrz odpowiedział, że nie posiada narzędzia, dzięki któremu mógłby zmusić do zmiany 

opalania piecy przez piekarzy. Już kilka razy zwracano się z prośbą o zmniejszenie zadymiania 

przez piekarnie i efektu nie ma. Obie piekarnie płacą opłatę środowiskową tzw. kominową. 

Przyjeżdżały różne kontrole i nic w tej sprawie się nie zmieniło. Jedynie opłatę ekologiczną za 

emisję mają podwyższoną. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jedynym rozwiązaniem byłoby zastosowanie 

odpowiednich filtrów. 

Radna E. Romańczyk poprosiła o ponowienie wystąpienia do właścicieli piekarni o zmniejszenie 

emisji dymów. 

Na sesji nie złożono pisemnych interpelacji. 

Na tym pkt 13 obrad został zamknięty. 

Do pkt 14. 

Przewodniczący Rady Miejskiej rozpoczął dyskusję na temat wolnych wniosków i spraw 

różnych.  

Radny J. Soszek poinformował, że stan kortu nawet przy naprawach gwarancyjnych, nie 

gwarantuje tego, ze w momencie zakończenia gwarancji nie będzie trzeba wydawać kolejnych 

pieniędzy na remont. Kort od samego początku był źle wykonany i do momentu, gdy obowiązuje 

gwarancja powinno się dążyć do tego, aby wykonano kort od początku. 
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Burmistrz odpowiedział, że był przegląd gwarancyjny i były dwa rozwiązania, czyli naprawa za 

pomocą piasku, albo całkowita wymiana. Stanęło na tym, ze spróbuje się naprawić kort piaskiem, 

ale wykonawca potwierdził, że jeżeli to nie da spodziewanych skutków to nawierzchnia zostanie 

wykonana ponownie. 

Radna E. Chronowska zadała pytanie, kto ma obowiązek kosić trawę przed posesjami wzdłuż 

rzeki w Kamienicy? 

Sołtys A. Czadankiewicz odpowiedział, ze właścicielem rzeki jest WZiR. Nie zalecano 

mieszkańcom koszenia terenu, tylko proszono, żeby uporządkować teren wzdłuż rzeki. Nie było 

żadnego nakazu. 

Radny J. Soszek zadał pytanie, kto winien wykosić zbocza przy rzece na Ośrodku Rekreacji przy 

ul. Jagiellońskiej. 

Burmistrz odpowiedział, ze działka jest gminna, więc aktualny użytkownik winien wykosić 

skarpę. 

Radny J. Soszek zadał pytanie czy celowym przeznaczeniem działki, która jest wystawiona na 

sprzedaż, a poprzednio na niej znajdowały się domki kempingowe będzie w dalszym ciągu 

działalność rekreacyjna. Oraz czy wiadomo coś więcej w sprawie Prewentorium? 

Burmistrz odpowiedział, ze na działce wystawionej do sprzedaży przy ul. Jagiellońskiej musi być 

prowadzona działalność zgodna z planem zagospodarowania przestrzennego, czyli działalność 

rekreacyjno-usługowa. Odnośnie Prewentorium to oferenci wpłacili środki do Urzędu. My jako 

gmina wpłaciliśmy środki do Urzędu Marszałkowskiego i czekamy na wykreślenie hipoteki. W 

następnej kolejności będzie podpisywany akt notarialny. Jeśli chodzi o parkingi to przetarg 

będzie mógł być ogłoszony dopiero po opublikowaniu Uchwały w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Opolskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał odpowiedź na zapytanie odnośnie godzin otwarcia 

Gminnego Centrum Informacji. 

zał. nr 11 

Radny T. Wiśniewski zadał pytanie czy za pośrednictwem Burmistrza można byłoby poprosić o 

to, aby busy z firmy przewozowej miały trasę również do Kamienicy? 

Burmistrz odpowiedział, ze z podobną prośbą zwrócili się mieszkańcy wsi Wilamowa, ale jest to 

firma prywatna i my jako gmina nie możemy nakazać uruchomienia dodatkowych kursów. 

Można napisać pismo z prośbą, ale jeżeli okaże się, ze kursy z poszczególnych miejscowości 

Gminy są nieopłacalne to właściciel firmy takich dodatkowych linii przejazdowych nie uruchomi.  

Radny W. Krótkieiwcz poinformował, ze zwracał się z prośbą do właściciela Firmy przewozowej 

czy byłaby możliwość uruchomienia linii kursowej również na Gościce i Unikowice i uzyskał 

odpowiedź, że zastanowi się, jakie będą koszty i czy będzie się opłacało uruchomienie 

dodatkowych kursów. Następnie zadał pytanie, dlaczego zegar na ratuszu nie działa i kiedy 
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będzie wyremontowane ogrodzenie przy Urzędzie? Na koniec dodał, że prosił Naczelnika 

Wydziału Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa, aby wymienić zniszczone łaty na ławeczkach w 

parkach. 

Radna E. Romańczyk zwróciła się z prośbą o przywrócenie pracy Straży Miejskiej w godzinach 

późnych wieczorowych. Stwierdziła, że w ciągu dnia jest kontrola społeczna, natomiast późnym 

wieczorem i wczesną nocą potrzebna jest kontrola tego, co się dzieje w mieście, gdyż właśnie w 

tym czasie następuje największa dewastacja. 

Burmistrz odpowiedział, ze Straż Miejska w okresie letnim będzie pracować do godziny 200 w 

nocy, patrole Straży będą łączone z patrolami Policji.  

Radna E. Romańczyk zwróciła się z prośbą o przycięcie krzewów przy wyjeździe z ulicy 

Kołłątaja na ulicę Staszica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że był już raz wysunięty wniosek, aby na ulicy 

Staszica koło szpitala postawić lustro. 

Burmistrz odpowiedział, ze krzaki te były przycinane, ale przycinanie nie rozwiązuje problemu. 

Żeby poprawić widoczność należałoby wyciąć te krzaki. 

E. Mikołajczak poinformował, że w czasie Dni Paczkowa Policja zorganizowała „miasteczko 

ruchu” i nie wiadomo ile z dzieci, które były w tym miasteczku szkolone później obrzuciło 

Komisariat Policji kamieniami wyrządzając liczne szkody. Zaproponował, aby przenieść Dni 

Paczkowa do Ziębic, gdyż bezpieczeństwo w mieście jest coraz gorsze. Skala chuligaństwa jest 

coraz większa. Komendant robi wszystko, aby bezpieczeństwo w Gminie zachować, ale nie 

wiadomo jak długo da się to utrzymać. Ochrona w czasie Dni Paczkowa nie powinna pilnować 

tylko sceny, ale również interweniować na całym placu. 

Radna E. Chronowska stwierdziła, że Dni Paczkowa w takiej formie jak to miało miejsce w tym 

roku nie powinny być organizowane, gdyż nie było to święto miasta tylko „rozpustny jarmark”. 

Ona na taką formę Dni Paczkowa nie wyraża zgody. 

Radny J. Soszek dodał, że Dni Paczkowa były smutnym świętem. Problemem na pewno byli 

nietrzeźwi nieletni.  

Burmistrz odpowiedział, ze w przyszłym roku Dni Paczkowa zostaną zorganizowane w Rynku, 

ale na pewno nie będzie lepiej pod względem bezpieczeństwa, a wręcz może być gorzej, gdyż w 

Rynku znajdują się wystawy sklepowe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Komisja Oświaty wraz z odpowiednimi służbami 

m.in. z Policją powinna opracować koncepcję Dni Paczkowa. Prace nad nowymi Dniami 

Paczkowa powinny rozpocząć się odpowiednio wcześnie, aby nie było niebezpieczeństwa, że nie 

zdąży się z pewnymi rozwiązaniami. 

Radny J. Soszek zadał pytanie czy założone kamery na Ratuszu mają służyć monitoringowi, o 

którym była mowa na początku roku? 
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Burmistrz odpowiedział, ze monitoring założony w Urzędzie ma służyć zabezpieczeniu Urzędu, 

oraz kancelarii tajnej. Natomiast będą dokupowane kamery dualne, które również będą 

rejestrować zdarzenia. Planuje się również przeniesienie monitoringu do Straży Miejskiej. 

E. Mikołajczak stwierdził, że w czasie „Lata Kwiatów” organizowanego w Otmuchowie jest 

wsparcie Policji z Nysy i z Opola, ponadto jest bardzo dużo ochrony. Odnośnie monitoringu 

stwierdził, ze jego zdaniem monitoring miasta powinien znajdować się na Komisariacie Policji 

gdzie dyżurny jak widzi, że coś się dzieje na Rynku wysyła patrol.  

Radna G. Biernacka zadała pytanie ile kosztowały Dni Paczkowa? 

Burmistrz odpowiedział, ze dotacja z budżetu wynosiła około 50 tyś zł. 30 tyś zł. pochodziło z 

wyłączności za piwo. Jednak szczegółowe sprawozdanie zostanie dopiero złożone przez 

Dyrektora Ośrodka Kultury. Odnośnie zwiększenia ochrony w trakcie Dni Paczkowa trzeba się 

liczyć ze zwiększonymi kosztami. My zapewniamy tylko ochronę sceny, bez interwencji ochrony 

na placu. 

Do pkt 15. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Wacław Ćwik 

zamknął IX sesję Rady Miejskiej w Paczkowie. 

 
Sekretarz obrad: 

Eugenia Romańczyk      
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